
سرویس سیاســی- نماینده مردم زابل در مجلــس شورای اسلامی گفت: 
متاســفانه شاهدیم در استان های مختلف بودجه صرف شده و نیروهای جوان ما 
پرورش می یابند اما در یک مقطعی به دلیل تبعیض، نخبگان و استعدادهای کشور 

پا به فرار می گذارند.
حبیب الله دهمرده در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی و در جریان بررسی 
گزارش کمیســیون برنامه و بودجه در خصوص آخرین وضعیت ثبت اطلاعات 
کارکنان دولت در سامانه های ثبت حقوق و مزایا و پاکنا بیان کرد: هدف از ایجاد این 
سامانه ها، یک نظم و انضباط در پرداخت حقوق ها بود، اما اکنون این سوال مطرح 
است چرا وزارتخانه ها نسبت به ثبت اطلاعات کارکنان خود اقدام نکرده اند؟ مگر 

وزارتخانه ها تابع دولت نیستند؟ متاسفانه هماهنگی در پرداخت ها وجود ندارد.
نماینده مردم زابل در مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه سوال اصلی 
این اســت که ما برای فرار مغزها چه کردیم، تصریح کرد: عصاره ملت و نخبگان 
جامعه به یک جایی می رسند که به دلیل تبعیض پا به فرار از کشور می گذارند، ما در 
استان های مختلف سرمایه صرف می کنیم و استعداد پرورش می دهیم اما در یک 
مقطع زمانی به دلیل تبعیض، جوانان ما پا به فرار می گذارند و به کشورهایی نظیر 

آلمان، ترکیه و استرالیا می روند خوشا به حال این کشورها.
دهمرده در پایان گفت: آیا در پرداخت حقوق بازنشســتگان عدالت رعایت 
شده است؟ اصل تشکیل سامانه برای ثبت اطلاعات کار درستی بود اما اجرای آن 

نیز باید دقیق باشد.

نماینده مجلس شورای اسلامی:

چرا نخبه های ما باید به دلیل تبعیض 
از کشور فرار کنند؟

7 سیاسی

تک صدایی 

غیر قابل پذیرش

»ورق پاره« نیست

اسم یکی از سردارانش 

یک مصوبه عجیب

صحت ندارد

رب گوجه 

۸۰۰ تن تخم مرغ 

ســید عباس صالحی مدیر مسئول جدید موسسه و روزنامه اطلاعات، 
گفت: مرحوم دعایی با سماجت پیگیر گره گشایی از مردم بود ، ایران ویژگی 
هایی دارد که نمی توان آن را تک حزبی و تک صدایی مدیریت کرد.او گفت: 
ایران را حزب رستاخیز نمی تواند اداره کند. ایران را یک رسانه یا یک سلیقه 
رسانه ای نمی تواند اداره کند.هر مقداری رسانه رسمی را تک صدا کنیم رسانه 
غیر رسمی را رسمی تر می کنیم.رسانه های غیر رسمی سونامی درست می 
کنند. رسانه های غیر رسمی مرکز نفاق هستند و وقتی در رسانه های رسمی 

تک صدایی ایجاد کنید حتما به این عرصه میدان می دهید.

روابط با ایران از مرحله سکوت وارد مرحله صراحت و بی پرده گویی 
شده است.سیاست خارجی عراق تابع هیچ کشوری نیست و ریشه در منافع 
ملی دارد.به تهران گفتیم خواستار همکاری مشترک هستیم اما مساله مداخله 

در امور داخلی غیر قابل پذیرش است.

حشــمت الله فلاحت پیشه، نماینده سابق مجلس گفت :تجربه نشان داد 
این دست از قطعنامه ها نه تنها کاغذپاره نیستند و می تواند ایران را به سمت 
انزوا ســوق دهد . همه کسانی که تحریم ها را کاغذپاره نامیدند، بعدها اقرار 
کردند مواضع شان بسیار شعاری بوده است. اکنون هم پرونده ایران در درگاه 
یا لبه پرتگاه بازگشت به فصل هفتم منشور ملل متحد قرار گرفته است.و اگر 
زمانی شــورای حکام تصمیم بگیرد ، قطعنامه ای با ضمانت اجرا صادر کند، 
این می تواند پرونده ایران را دوباره در شــورای امنیت سازمان ملل متحد باز 
کند، مشابه سال ۲۰۰۶ میلادی، که بعد از آن قطعنامه های تحریمی علیه ایران 

شکل گرفت. 

علی زارعی مدیرعامل شرکت صنعتی دریایی ایران با بیان اینکه ونزوئلا 
روی نفتکش ایرانی اسم یکی از سردارانش را گذاشت، گفت: در منطقه کسی 

توان ساخت نفتکش غول پیکر ندارد.

محمد جواد آذری جهرمی، وزیر ارتباطات دولت دوازدهم، در واکنش به 
مصوبه اخیر هیات عالی جذب اعضای هیات علمی مبنی بر امتیازبندی تأهل و 
فرزند داشتن و همینطور تقدم متاهلین بر مجردها در صورت برابری امتیازات، 
نوشت: »هیئت عالی جذب شورای عالی انقلاب فرهنگی )راسا یا به دستور 
رییس جمهور(، معتقد است داشتن همسر و فرزند باعث صلاحیت بالاتر افراد 
در کسب کرسی استادی دانشگاه است. با این مدل تصمیم ها حضرت عیسی 
و حضرت یحیی علیهم الســلام -که ازدواج نکردند- از صلاحیت عمومی 

پایین تری نسبت به دیگران برخوردار خواهند بود.«

جلیل ســالاری معاون وزیر نفت در امور پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی با تاکید بر مطلوب بودن ذخیره ســازی های سوخت کشور، گفت: هیچ 
بحثی درباره افزایش قیمت بنزین در کشــور مطرح نیست و آنچه در فضای 
رســانه ای درباره قیمت بنزین و جمع آوری کارت ســوخت آزاد به صورت 

غیرواقعی مطرح می شود، صحت ندارد.

قاســمعلی حســنی دبیر اتحادیه بنکداران مواد غذایی تهران در مورد 
وضعیــت عرضه رب گوجه فرنگی به بازار، اظهــار کرد: ۲.۵ برابر مصرف 
در کشور تولید رب گوجه فرنگی داریم، بنابراین کمبودی در تولید این کالا 
نداریم منتهی طی روزهای گذشته، عرضه رب گوجه فرنگی به بازار محدود 
شــده اســت. وی افزود: تولیدکنندگان با این استدلال که هزینه های تولید از 
جمله دستمزد، حمل و نقل، قوطی و … افزایش یافته است، در انتظار تصمیم 
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان برای اصلاح قیمت هستند. 
این وضعیت در حالیســت که تا یک ماه پیش و قبل از اصلاح قیمت روغن 
خوراکی، رب گوجه فرنگی به صورت تحمیلی به بنکداران داده می شد اما هم 

اکنون این کالا به صورت محدود و اندک به دست بنکدار می رسد.

ناصر نبی پور رئیس هیات مدیره اتحادیه مرغ تخم گذار اســتان تهران 
با اشــاره به اینکه صادرات تخم مرغ از حدود یک هفته قبل آغاز شده است، 
گفت: این صادرات از مقصد مشهد به افغانستان در حال انجام است. به گفته 

وی، تاکنون حدود ۸۰۰ تن تخم مرغ از کشور صادر شده است. 

اخبار ویژه ... نظری عضو هیات رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی:

طاقت مردم تمام شده ؛ قیمت اجناس ساعتی
 تغییر می کند

ســرویس سیاســی- عضو هیات رئیســه 
کمیســیون اقتصادی مجلس شــورای اسلامی با 
اشــاره به گرانی کالاها در کشــور، گفت: قیمت 
اجنــاس ســاعتی تغییر مــی کند، ایــن در حالی 
اســت که دولــت در قانون بودجه مکلف شــده 
اســت که قیمت اقلام اساســی را براساس قیمت 
شــهریور ۱۴۰۰ ارائه دهد اما واقعیت قیمت کالاها 
 و بویــژه مــواد غذایــی چنین مســئله ای را بیان 

نمی کند .
ســید غنی نظــری با بیان ایــن مطلب گفت: 
مجلس مصر اســت که قانون بودجه اجرایی شود 
بزرگترین مشــکل ما اظهار نظر افراد غیرمرتبط در 
دولت اســت آن آقایی که اظهار نظر کرده است که 
چهار کالا گران می شــود در حوزه مسئولیت این 
موضوع نیست چراکه الان نه چهار کالا بلکه صدها 

کالا گران شده است. 
آقایان به این مســئله توجه داشــته باشند که 
بســیاری از کالاها از قیمت سایر کالاها تبعیت می 
کنند کالای واســطه ای و ســرمایه ای هستند و در 

تولید نقش دارند.
وی ادامه داد: یک لاستیک ماشین که ۳۰درصد 
و بــی ضابطه گران می شــود باعث می شــود که 

اتوماتیک وار حمل و نقل در کشور گران شود.
بنده عضو شورای عالی بیمه کشور هستم نمی 
دانم چرا باید نرخ بیمه اینقدر گران شــود. شرکت 
های بیمه کمتر از ســی درصد خسارت می دهند 
۷۰درصدشان سود است و این گرانی ها غیرقانونی 

و بی ضابطه است.
 بهانه می آورند که چون دیه گران می شــود 
بیمه هم باید گران شود مگر چه تعدادتصادف منجر 
به فــوت یا منجر به جرح داریم که باید بیمه گران 

شود. 

نظری تاکید کرد: ایرادی که ما داریم این است 
که فکر می کنیم باید هرسال در یکم فروردین همه 
چیز گران شود و این ضعف نظارت هم از مجلس 

و هم از دولت است. 
وی گفت: دولت قول داده اســت که در مورد 
کنترل قیمت ها کار کند مدعی هستند که یارانه های 
که می دهند می تواند پوشــش دهد اما واقعیت این 

است که این یارانه پوشش نمی دهد. 
اینکه در صداوســیما اعلام می کنند که قیمت 
روغن تغییر نکرده اســت و خانواده چند نفری از 

یارانه اش مبلغی هم اضافه می آورد دروغ اســت 
نباید اطلاعات غلط به مردم بدهند.

نماینده خلخــال در مجلس گفت: مجموعه 
عوامل داخلی  و خارجی در تورم موثر است. 

دولــت باید به عنوان متولی اجرایی کشــور 
برنامه های اقتصادی مناســبی برای سروســامان 

دادن به وضعیت فعلی داشته باشد. 
طاقت مردم تمام شــده  اســت مردم ما مردم 
شــریفی هستند برخی از آنها با سیلی صورتشان را 

سرخ نگه می دارند.

سرویس سیاســی- نماینده مردم ساری در 
مجلــس با تاکید بر اینکه برنامه معیشــتی، کفایت 
زندگــی روزمره مردم را نمی کنــد، بنابراین باید 
بازنگری در برنامه های اقتصادی مورد توجه جدی 
قرار گیرد، گفت: دولت باید امنیت غذایی کشــور 

را صیانت کند.
منصورعلی زارعی کیاپی در نشســت علنی 
مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی خطاب به 
رئیس جمهور گفت: برنامه معیشتی دولت کفایت 
زندگی روزمره مردم را نمی کند و می طلبد دولت 
با همکاری مجلس نســبت بــه بازنگری در برنامه 
های اقتصادی و حل مشــکل مــردم اقدام فوری 

انجام دهد.
نماینــده مردم ســاری و میاندرود در مجلس 
یازدهــم ادامه داد: در برخی مــوارد تولید به ویژه 
در بخش تامین مواد غذایی مردم با مشــکل مواجه 
شــده و ضروری است دولت امنیت غذایی کشور 
را به خوبی صیانت کند؛ دهک های پایین جامعه به 
ویژه کارگران، کشاورزان و بازنشستگان در شرایط 
ســخت زندگی قرار دارند و قــدرت خرید مردم 

کاهش یافته است. 
همچنیــن دولت در اجرای ســاماندهی ارز، 
زیرســاخت های مناســب را ایجاد نکرده که این 
ایرادی بزرگ است و همچنین در بسیاری از بخش 
های مدیریتی کشــور، مدیران ناکارآمد گذشــته 
حضــور دارند دولت در زمینه جایگزین کردن آنها 

تعلل کرده است.
وی افــزود: امروز نباید امور مهم کشــور را 
بــا آزمون و خطا پیش ببریــم، نظارت بر عملکرد 
اقتصادی دولت توســط مجلس مورد مردم قبول 
نیســت و مردم از مجلس انقلابــی نظارت دقیق 

می خواهند و در شــرایط موجود، مجلس هم باید 
پاسخگو باشد.

زارعــی کیاپــی در تذکری خطــاب به وزیر 
بهداشت و درمان گفت: گرانی خدمات پزشکی به 
ویژه تهیه دارو با قیمت چند برابر و ارتباط نامناسب 
دولت با بیمه ها به ویژه بیمه ســلامت در پرداخت 

ها در شأن مردم به ویژه طبقات ضعیف نیست. 
امروز احســاس درد بیماران در تامین دارو و 
خدمات پزشــکی به مراتب از درد بیماری بیشــتر 
است. آقای عین الهی گزارش غلط به مردم ندهید، 

میدان چیز دیگری را نشان می دهد.
این نماینــده مردم در مجلس یازدهم خطاب 
به رئیس بیمه ســلامت یادآور شــد: یکبار به خود 
زحمــت دهید، از ابتدای حضــور بیمار در مراکز 
درمانــی تا تهیه دارو و خدمات ، همراه باشــید تا 

واقعیــت ها را لمس کنید. کمبود پزشــک و کادر 
درمانی در مناطق محروم مردم را با مشــکل مواجه 
کرده، همه مردم نمی توانند برای درمان به پایتخت 
مراجعــه کنند. عــدم هماهنگی اجرای نســخه 
الکترونیک در داروخانــه های خصوصی، طاقت 

بیماران را به سر آورده است. 
آقــای عین الهی؛ کمتر حرفی از شــما در این 
خصوص شــنیده می شــود، گویا از شرایط خبر 

ندارید!
وی ادامــه داد: کادر درمــان در زمــان کرونا 
نهایت اهتمام خــود را برای مبارزه با این ویروس 
انجام داده و برخی از آنها در این مســیر به شهادت 
رســیدند و به گردن ملت ایران حق دارند، بنابراین 
 می طلبد به میزان حضورشــان درجه ایثارگری را 

دریافت کنند.

اینکه در صداوسیما اعلام می کنند که قیمت روغن تغییر نکرده است و خانواده چند نفری از یارانه اش مبلغی هم اضافه می آورد دروغ است
 نباید اطلاعات غلط به مردم بدهند.

قطعــا تکانــه های خارجــی مثل برجام و ســایر عوامل نیــز در این التهابــات تاثیر 
دارد، اینکــه مــی گویند نبایــد اقتصادمان را به مســائل خارجی گره بزنیم ســخن 
درســتی نیســت چطور وقتــی نهاده دام گــران می شــود تاکید داریم کــه چون در 
اروپــا تورم وجــود دارد پس گندم اینجا گران می شــود و قیمت نهادها را به مســائل 
خارجــی گره مــی زنیم ولی وقتی بــه قیمت ارز می رســد می گوییم ربطــی ندارد.

هاشمی فعال سیاسی اصولگرا: 

انتظار و توقع از دولت سیزدهم بیش از اینها بود

زارعی کیاپی نماینده مجلس:

برنامه معیشتی دولت کفاف زندگی روزمره مردم را نمی دهد

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
آموزش مجلس گفت: بحث »آزمون برای 
ارتقاء از یک رشــته یــا از یک پایه به پایه 
دیگر«، این ها جزو مواردی است که دولت 
نمی توانــد آن را وضع کند، اگر بنا بود این 
کار انجام شــود باید یک جایی در قانون 
می آمد. ما در قانون شاخص تعیین کردیم 
و به ترتیب اولویت، آن شــاخص ها باید 
رعایت شود. مهرداد ویس کرمی نماینده 
مردم خرم آباد در مجلس شورای اسلامی 
در رابطه با تعیین تکلیف آیین نامه اجرایی قانون رتبه بندی معلمان و اینکه به نظر 
می رســد آیین نامه ای که دولت در حال تصویب آن اســت چندان رضایتبخش 
نیســت، گفت: پس از مدت ها تلاش و فعالیت با پایمردی کمیسیون آموزش و 
مجلس الحمدلله رتبه بندی قانون شد و اولویت های آن هم در مجلس مشخص 
شــد. مواردی که لازم بود هم شورای محترم نگهبان ابهاماتی را وارد دانستند که 
مجلس هم آن ابهامات را برطرف کرد. وی ادامه داد: براساس قاعده قانونگذاری 
نباید آیین نامه اجرایی یک قانون با روح و صراحت آن قانون در تضاد باشــد و 
به نظر می آید که دولت نمی تواند خارج از آن چارچوبی که مجلس تعیین کرده 
شروطی را وضع کند که با این چارچوب همخوانی نداشته باشد. عضو کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس در خصوص مواردی که در آیین نامه آمده و نمایندگان 
با آن مخالفت دارند، ابراز داشــت: مثلا بحث »آزمون برای ارتقاء از یک رشته یا 
از یک پایه  پایه دیگر«، این ها جزو مواردی است که دولت نمی تواند آن را وضع 
کند، اگر بنا بود این کار انجام شــود باید یک جایی در قانون می آمد. ما در قانون 
شاخص تعیین کردیم و به ترتیب اولویت، آن شاخص ها باید رعایت شود. وی 
افزود: کمیسیون در این مدت تعامل جدی و خوبی با وزارت آموزش و پرورش 
داشته و حتی تا ۲۷-۲۸ ویرایش هم بر آیین نامه اعمال شد، امیدواریم که ان شاءالله 
مصوباتی که انجام می شود با قانون در تضاد نباشد. ویس کرمی همچنین عنوان 
کرد: به نظر می آید بعضی کارهایی که دولت دارد انجام می دهد باید یک مقدار 
تامل بیشتر در کار بکند، دولتی که در بحث اعتبار و پول این قانون مقاومت می کرد 
در بحث اجرا این همه ســختگیری شــاید کمی دور از انتظار بود. ما نمی گوییم 
که ســختگیری نباشد اما باید برآیند این قانون ارتقاء فرهنگ، کیفیت آموزش و 
پرورش کشور، وزارتخانه، جایگاه معلم و رعایت حقوق دانش آموز باشد. وی 
در ادامه خاطرنشان کرد: از سوی دیگر این سختگیری باید معقول هم باشد، یعنی 
شما باید انتظارات خود را با شرایط و واقعیت ها بسنجید که معقول باشد نه آنقدر 
ســختگیری کنید که مشمول هیچکس نشود و نه آنقدر رها باشد که گویا اصلا 
وجود ندارد. عضو کمیسیون آموزش مجلس تصریح کرد: به نظر من همین قانون 
مجلس اگر اجرا شود نتیجه و خروجی خیلی بهتری خواهد داشت. البته دولت 
در آیین نامــه طبــق قانون حق و حقوقی دارد که می تواند اعمال کند اما آیین نامه 
اجرایی دولت نمی تواند با روح قانون در تضاد باشد، چون آیین نامه اجرای قانون 

است و نباید با اصل آن قانون غیرهمخوان باشد یا در اجرای آن مانع ایجاد کند.

سرویس سیاسی- سخنگوی جبهه 
اصلاحات گفت: به دلیل شرایط سیاسی 
کشور جبهه اصلاحات فعلا بنا ندارد به 

موضوع انتخابات ورود کند.
علی شکوری راد سخنگوی جبهه 
اصلاحات در پاسخ به سوالی در خصوص 
آخرین تحولات جبهه اصلاحات گفت: 
جلســات جبهه اصلاحات به صورت 
مرتب برگزار می شود اما موضوع مهمی 
بــه وجود نیامــده و اینکه تصمیم یا کار 
تازه ای هم در کار نیست. وی در پاسخ به این سوال که جبهه اصلاحات درباره 
انتخابات برنامه ای طراحی کرده است، گفت: با توجه به شرایط سیاسی فعلی 

کشور فعلا بنای ما بر این نیست که به موضوع انتخابات ورود کنیم.

سرویس سیاسی- محمدهــادی زاهدی وفا با حکم رئیس جمهور به عنوان 
سرپرســت وزارت کار معرفی شــد که پیش از این معاون اقتصادی معاون اول 

رئیس جمهور مشغول به کار بود.
حجت الله عبدالملکی وزیر کار، رفاه و امور اجتماعی از سمت خود استعفا 
داد و رئیس جمهور با قبول استعفای وی، محمد هادی زاهدی وفا با حکم رئیس 
جمهور به عنوان سرپرست این وزارتخانه معرفی شد. در سوابق کاری سرپرست 
جدید وزارت کار آمده است: زاهدی وفا ۵۹ ساله، دارای دکترای اقتصاد از دانشگاه 
اتاوا در کانادا اســت. وی در ســال های گذشته عضو هیات مدیره شرکت سرمایه 
گذاری تامین اجتماعی )شستا(، رئیس هیات مدیره هلدینگ صنایع نوین، رئیس 
هیات مدیره رایتل و عضو شورایعالی الگوی اسلامی ایرانی پیشرفت نیز بوده است 
در سوابق مدیریتی زاهدی وفا، معاون امور اقتصادی وزارت امور اقتصادی و دارایی 
در دولت نهم، نماینده وزارت اقتصاد در شوراها و کمیسیونهای تخصصی شورای 
عالی تحقیقات و فن آوری، شورای اقتصاد، کمیسیون اقتصادی دولت، شورای پول 
و اعتبار و  شورای عالی انرژی دیده می شود. همچنین زاهدی وفا سابقه عضویت 
در کارگروه ویژه نفت، شورای عالی توسعه صادرات غیر نفتی، ستاد تنظیم بازار، 
ستاد تدابیر ویژه اقتصادی شورای عالی امنیت ملی، کارگروه طرح تحول اقتصادی، 
شــورای عالی تدوین برنامه پنجم، شــورای عالی رفاه و تامین اجتماعی، شورای 
آمایش سرزمین، شــورای عالی آمار، کمیته ملی اهداف توسعه هزاره و کارگروه 
تدوین ضوابط حمایت از صادرات غیر نفتی را در کارنامه خود دارد.زاهدی وفا در 
دولت سیزدهم معاون اقتصادی معاونت اول ریاست جمهوری را بر عهده داشت.

سرویس سیاسی- نمایندگان مجلس شورای اسلامی از پاسخ های فاطمی 
امین به سوال نماینده بجنورد قانع نشدند و به این ترتیب دولت سیزدهم نخستین 
کارت زرد را از مجلس یازدهم دریافت کرد.در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
نمایندگان از پاسخ سید رضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره علت 
ضعف عملکرد این وزارتخانه در کنترل قیمت کالاها و عدم توانایی در پشتیبانی از 
صاحبان صنایع و بهره برداران معدن به سوال محمد وحیدی نماینده بجنورد قانع 
نشــدند.پس از پاسخ وزیر صمت، وحیدی به عنوان نماینده طراحان سوال اعلام 
کرد که با توجه به گذشت قریب به پنج ماه از طرح موضوع مربوطه در کمیسیون 
و به وزیر در خصوص رفع این مشکلات، همچنان مشکلات باقی مانده است و 
به همین دلیل نیز از پاسخ های وزیر قانع نشده است؛ بر این اساس قضاوت درباره 
پاســخ های وزیر صمت را بر عهده نمایندگان گذاشــت. از مجموع ۲۴۶ نماینده 
حاضر در جلسه مجلس، ۹۱ نفر از پاسخ های فاطمی امین قانع شدند و ۱۴۱ نفر 
از این پاسخ ها قانع نشدند؛ به این ترتیب دولت سیزدهم نخستین کارت زرد را از 

مجلس یازدهم دریافت کرد.

ویس کرمی عضو کمیسیون آموزش مجلس:

سختگیری دولت در اجرای قانون 
رتبه بندی معلمان معقول شود

سخنگوی جبهه اصلاحات:

فعلا بنا نداریم به موضوع انتخابات 
ورود کنیم

سرپرست وزارت تعاون، کار، رفاه 
اجتماعی معرفی شد

با استعفا حجت عبدالمالکی؛

اولین کارت زرد مجلس به دولت سیزدهم

سرویس سیاسی- فعــال سیاسی اصولگرا 
گفــت: کلان راهبرد و عملکرد دولت با توجه به 
شرایط کشور نه تنها منفی نبوده بلکه در بسیاری 

موارد مثبت هم بوده است. 
البتــه انتظار و توقع از دولت ســیزدهم نیز 

بیش از اینها بوده است.
در ســالگرد انتخابات ریاســت جمهوری 
۱۴۰۰ قــرار داریم. منتقــدان دولت با یادآوری 
شعارهای انتخاباتی سیدابراهیم رئیسی، شرایط 
کنونی کشور را متضاد با از وعده ها می خوانند، 

در حالیکه حامیان دولت پیشرفت های حاصله 
را چشمگیر توصیف می کنند.

سیدمهدی هاشــمی درباره میزان انصاف 
ادعــای منتقــدان دولت گفت: همیشــه در هر 
مقطعــی دولت باید گــزارش کار به مردم بدهد 
و این گــزارش ها می تواند مورد قضاوت های 
مختلفی قرار بگیرد اما آنچه اهمیت دارد رعایت 

انصاف در بیان دیدگاه هاست.
وی افزود: کســانی که به عملکرد دولت در 
قبال بورس انتقاد می کنند، منصفانه بگویند خدا 
پیغمبری وضعیت بورس بدتر از گذشــته شده 
اســت؟ آیا آرامش کنونی بورس مانند نوسانات 
و چالش های سال گذشته است؟ من مسئولیتی 
در دولت ندارم ولی معتقدم انســان نباید در نقد 

و نقادی از دایره انصاف خارج شود.
این فعال سیاســی اصولگرا با اشاره به صفر 
شــدن تلفات ناشی از کرونا و موفقیت دولت در 
مبارزه با این بیماری، بیان کرد: منتقدان خودشان 
وضعیت بهداشــت و درمان کشــور را با سال 

گذشته قضاوت کنند. 

انسان باید واقعگرا و منطقی به مسائل نگاه 
کند، نه آنکه یکطرفه به قاضی برود. در بررســی 
سایر موضوعات همچون مذاکرات و تعاملات 

اجتماعی نیز چنین باید باشد.
وی انتقاد منطقی همراه با پیشــنهاد را قابل 
قبــول و پذیرش خواند و افزود: در قبال این نوع 
انتقادها نیز باید رفتاری اصولی داشــته باشــیم. 
بالاخــره دولت های مختلف بــا گرایش های 
مختلف آمدند و فعالیــت هایی را انجام دادند، 
الان نیز بخش زیادی از مدیران ارشــد و میانی از 

دولت گذشته هستند.
هاشــمی یادآور شــد: یکی از انتقادها آن 
اســت که چرا برخی از مدیران دولت گذشــته 
تغییــر نکردند و همگام با سیاســت های جدید 

پیش نرفتند. 
معتقــدم کلان راهبــرد و عملکرد دولت با 
توجه به شرایط کشــور نه تنها منفی نبوده بلکه 

در بسیاری موارد مثبت هم بوده است. 
البتــه انتظار و توقع از دولت ســیزدهم نیز 

بیش از اینها بوده است.
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